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Protokół Nr LI/2023 

z obrad LI sesji Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 22 września 2023 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, zakończono o godzinie 11:10. 

 

Porządek LI sesji Rady Gminy Bądkowo: 

1. Otwarcie LI sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami. 

4. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na rok 2023 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 
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8. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

9.  Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

opłaty targowej 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad LI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Zestawienie podjętych uchwał 

• Uchwała nr LI/373/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bądkowo na lata 2023-2030 

• Uchwała nr LI/374/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku 

• Uchwała nr LI/375/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 

2023  

• Uchwała nr LI/376/2023 w sprawie  uchylenia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

• Uchwała nr LI/377/2023 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

• Uchwała nr LI/378/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

W sesji uczestniczyli radni i sołtysi według list obecności. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
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W posiedzeniu sesji uczestniczyli również zaproszeni goście według listy obecności – załącznik 

nr 3 do protokołu. 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas dokonała otwarcia LI sesji Rady 

Gminy Bądkowo przywitała wszystkich obecnych radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, pracowników obsługujących sesję oraz osoby przybyłe na naszą sesję i 

oglądających transmisję sesji.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o zalogowanie się na 

urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym stwierdziła, że ustawowy skład rady 

wynosi 15 osób, obecnych jest 11 radnych, co stanowi pełne quorum do podejmowania 

prawnych decyzji. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo. Uwag do porządku obrad nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

Na obrady sesji dołączył radny Pan Marek Jankowski – obecnych 12 radnych. 

Ad. 3 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 i ogłosiła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030. 



4 
 

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych” i ,,wstrzymujących się”  nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/373/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku i otworzyła dyskusję 

nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)   

Radny Pan Marek Jankowki zwrócił się z pytaniem, dlaczego dotacja ma być na 2024 rok, czy 

nie może zakończyć się 2023 rok i wtedy to co zostanie będzie na kolejny rok?  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ksiądz proboszcz parafii Łowiczek rozmawiał z wykonawcą i 

nie są w stanie zrealizować prac w 2023 roku. Po uzgodnieniach ustalone jest wykonanie 

inwestycji na 2024 rok. 

Radny Pan Marek Jankowki stwierdził, że skoro gmina daje pieniądze to gmina powinna robić 

przetarg na wykonawcę. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że takie są przepisy i ustalenia. Nie na wszystko gmina ma też 

wpływ. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku.  

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych”  i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/374/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Po zrealizowaniu punktu 5 porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 10:18 

ogłosiła krótką przerwę w obradach. 
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Po przerwie o godzinie 10:30 Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady LI sesji Rady 

Gminy Bądkowo i przystąpiono do realizacji porządku obrad w składzie niezmienionym, tj. 12 

radnych. 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023 i ogłosiła dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych” i ,,wstrzymujących się”  nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/375/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo 

na rok 2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej i ogłosiła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
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Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych” i ,,wstrzymujących się”  nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/376/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej i otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński zakomunikował, że przed chwilą 

uchyliliśmy tą poprzednią uchwałę, nad którą dyskutowaliśmy na ostatnim posiedzeniu sesji, 

ponieważ we wniosku brakowało tylko zapisu odnośnie numeru rachunku bankowego. 

Jednakże zwrócił się do Pana Wójta z pytaniami: czy ma jakieś rozeznanie, co do samego 

meritum sprawy? Czy coś się zadziało w tej sprawie? Ile samorządów weszło w ten układ?  

Wójt Gminy Pan Ryszard Stępkowski oznajmił, że nic więcej dodatkowo nie wie, poza tym, że 

większość samorządów z naszego powiatu, jak również i okoliczne gminy weszły w ten projekt. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że gmina Zakrzewo nie weszła w ten projekt. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił się do Pana Wójta z 

zapytaniem, czy ma wiedzę odnośnie środków w wysokości 3 000 000 złotych, czy jakieś 

samorządy pozyskały już te środki? 

Wójt Gminy Pan Ryszard Stępkowski odpowiedział, że nic jeszcze nie wie na ten temat. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że Lubień Kujawski dostał te środki w wysokości 3 000 000 

złotych. Środki te nie będą w budżecie gminy, tylko będą przekazywane na konto spółki, która 

będzie później budowała mieszkania.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński zapytał, jak Lubień Kujawski planuje 

rozpocząć tą inwestycje?  

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że inwestycja jest na terenie gminy. Budynek już jest w trakcie 

budowy. Lokale mieszkalne są stosunkowo tanie w porównaniu do innych lokali, w związku z 

tym zainteresowanie lokalami jest bardzo duże. Rozmyślają również o przygotowaniu 

następnych budynków. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 

na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej.  

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/377/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty targowej i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska zapytała o zmianie zapisu paragrafu 3 ust. 4 i 

oznajmiła, że dotychczasowe brzmienie tego punktu było, że nie może przekroczyć kwoty 

778,20 złotych, czy zachodzi tu jakaś zmiana? Czy ta kwota jest teraz wyższa, jak to wygląda? 

Pani Skarbnik oznajmiła, że ta kwota jest wyższa. Stanowisko pana radcy było takie żeby nie 

wstawiać kwoty, bo jeśli będą one się zmieniały to wtedy musiałaby być zmieniona opłata 

skarbowa a jeśli będzie się zmieniała podstawa prawna to nie ma potrzeby zmian tej uchwały. 

Wiadomo, że kwota ta nie może być większa niż kwota określona w rozporządzeniu.  

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska zapytała jak jest teraz kwota określona? 

Pani Skarbnik oznajmiła, że jest to kwota powyżej 1 200,00 złotych.  
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Radny Pan Marek Jankowki zapytał jaki będzie przelicznik od metra stanowiska? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że stawki się nie zmieniają i obowiązują od 2019 roku i tak, jak jest 

ustalone w paragrafie 3 ustala się następujące dzienne stawki opłaty targowej z przyczep:  

a) z przyczep pojazdów samochodowych w wysokości 10 złotych, z ręki, kosza wysokości 5 

złotych, ze stoisk w wysokości 10 złotych.  

Następny punkt jest ustalony w paragrafie 3 ust. 1 pkt. C  dotyczy powierzchni zajmowanej 

przez sprzedającego na długości do 3 metrów, czyli 3 metry to jest 10 złotych, powyżej 3 

metrów do 6 metrów 20 złotych itd.  

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały NR LI/378/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Ad.10  

Na obrady sesji dołączył Senator RP Pan Józef Łyczak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas odczytała pismo, które wpłynęło 

do urzędu od Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe RP Organizacja Pożytku Publicznego. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Pana Jarosława Wochna o wyjaśnienie sprawy. 

Pracownik Urzędu Gminy w Bądkowie Pan Jarosław Wochna wyjaśnił, że Pan zarzuca w 

piśmie, że nie została opracowana analiza zagrożenia bezpieczeństwa na obszarach wodnych 

wykorzystywanych na cele rekreacyjne na terenie gminy Bądkowo. Taka analiza została już 

zrealizowana w pierwszej połowie tego roku, została pozytywnie uzgodniona z policją oraz 

została wysłana do uzgodnienia z podmiotami odnośnie ochrony wodnej i to miedzy innymi z 

tym panem, który zaskarża. W opinii Pana Jarosława ta sprawa została zakończona i 

bezpodstawnie jest to zaskarżenie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński poinformował, że Pan zaskarżający 

jest z Organizacji Pożytku Publicznego więc jego zdaniem nie jest to stanowisko oficjalne.  

Pan Jarosław Wochna wyjaśnił, że w ustawie jest zapisane, iż musi być uzgodnione z tymi 

podmiotami wpisanymi do specjalnego rejestru. Ten Pan też jest wpisany i dlatego też trzeba z 

nim uzgodnić ten dokument.  

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo odczytała kolejne pismo, które dotyczy naszej Radnej 

Pani Agnieszki Sobiecka – Podlewskiej. Prośba o wypełnienie ankiety dot. wyjazdu do Brukseli 

na dwa dni. Pani Przewodnicząca zapytała, czy radna się zgadza i jak to ma wyglądać?  

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska wyjaśniła, że pismo dotyczy Europejskiego 

Korpusu Radnych. Odbyło się pierwsze zebranie inauguracyjne, na którym dostała nominację 

od Marszałka Województwa. Korpus będzie się zajmował różnymi obszarami. Wybrałam takie 

obszary jak: kultura, sport, rolnictwo. Będą się odbywać tematyczne spotkania, na których będą 

nam jako członkom korpusu, jako radym  przekazywane różne informacje. 

Powitanie Senatora RP Pana Józefa Łyczaka przez Przewodniczącą Rady Gminy Bądkowo oraz 

Pana Wójta Gminy Bądkowo.  

Pan Wójt podziękował Senatorowi RP za poświęcony czas i przybycie na posiedzenie. Pan 

Wójt podziękował w imieniu własnym, samorządu gminy oraz społeczeństwa gminy za środki 

finansowe, które gmina otrzymała. Z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w latach 2019 - 

2023 gmina Bądkowo otrzymała z programu 2 663 550 złotych dofinansowania, które zostały 

przeznaczone na pobudowanie i wyremontowanie dróg gminnych, których łącznie 

zmodernizowano ponad 9 km. Z Funduszu Inwestycji Lokalnych w latach 2020 – 2021 

otrzymano wsparcie w kwocie 2,5 mln złotych, które przyczyniło się do modernizacji budynku 

Gminnego Ośrodka Kultury oraz stadionu sportowego w Bądkowie a także przebudowy 

oczyszczalni ścieków w Kujawce i przebudowy dróg gminnych. Z Rządowego Funduszu Polski 

Ład Program Inwestycji Strategicznych w latach 2021-2022 gmina otrzymała 13 832 553 

złotych, dzięki uzyskanemu dofinansowaniu możliwa była poprawa infrastruktury drogowej – 

ponad 11 km oraz modernizacja oczyszczalni ścieków wraz ze zakupem zestawu 

asenizacyjnego. W tym roku rozpoczęto inwestycje polegające na wymianie 3 dachów na  

obiektach należących do Ochotniczych Straż Pożarnych, termomodernizacji świetlicy wiejskiej 

w Jaranowie, modernizacji przystanku autobusowego, jak również remont budynków urzędu 

gminy. Z Rządowego Programu Ochrony Zabytków otrzymano 1 150 000 złotych w tym 0,5 

miliona złotych na rewitalizacje parku dworskiego w Bądkowie, kolejne 0,5 mln złotych na 
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remont zabytkowej świątyni pw. Św. Krzyża w Łowiczku oraz 150 000 złotych na remont 

dzwonnicy. Program Wieloletni Senior+ na lata 2021 – 2025 gmina uzyskała dotacje w 

wysokości 181 681,98 złotych. Klub Seniora działał w Toporzyszczewie Starym i cieszył się 

olbrzymią popularnością wśród pensjonariuszy.  Z Resortowego Programu Rozwoju Instytucji 

Opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 Maluch+ gmina Bądkowo utworzyła Klub Dziecięcy 

„Maluch +”, umożliwiło to powrót rodziców na rynek pracy. W klubie może przebywać 20 

dzieci. Łączna kwota dofinansowań to ponad 20 milionów złotych, dzięki którym możliwy był 

skok cywilizacyjny naszej gminy.  

Wójt Gminy złożył podziękowania i symboliczne kwiaty Senatorowi RP za dotychczasową 

współpracę. 

Głos zabrał Senator RP Pan Józef Łyczak dziękując za współpracę Panu Wójtowi, Pani 

Przewodniczącej, Radzie Gminy oraz za pozyskane środki finansowe. Senator w swojej 

wypowiedzi stwierdził, że jest to trudny czas dla rolników ze względu na wojnę na Ukrainie 

oraz wystąpienie tegorocznej suszy na Kujawach. Zaczął się czas na składanie wniosków o 

oszacowanie szkód z powodu suszy, dlatego ma nadzieję, że chociaż w jakimś stopniu to   

zrekompensuje i pomoże rolnikom. Zachęcił mieszkańców Bądkowa do udziału w wyborach 

rządowych. 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że w 2024 rok Ochotnicza Straż 

Pożarna w Żabieńcu przygotowuje się do obchodów 100-lecia i zwróciła się z prośbą o 

zarezerwowanie środków budżetowych na te obchody oraz na dokończenie remontu sali, z 

której korzysta również prężnie rozwijające się KGW. Podczas spotkania z Panią Poseł Anną 

Gembicką w Żabieńcu, na które były również zaproszone panie z KGW, panowie ze straży, 

mieszkańcy poruszyli kłopotliwy temat dotyczący śmietniska znajdującego się w sąsiedztwie 

remizy za tzw. czerwonym domem. Pani Poseł Anna Gembicka zadeklarowała pomoc w 

pozyskaniu środków na uprzątnięcie śmietniska z Funduszu Ochrony Środowiska ale też 

poprosiła, żeby ocenić, jaki byłby szacunkowy koszt uprzątnięcia śmieci. Radna Pani 

Agnieszka Sobiecka – Podlewska prosiła już pana zastępcę wójta o rozeznanie, wycenę takiego 

kosztorysu. Radna zwróciła się z pytaniem, czy coś wiemy w tej sprawie, jak to wygląda? 

Senator RP zaproponował napisać w tej sprawie pismo do Komendanta Głównego Straży, jak 

również do niego samego, żeby jeszcze w tym roku ten temat poruszyć. 

Sekretarz Gminy Jarosław Marchwiński odpowiedział, że Sołtys Pani Sylwia Skowrońska 

kontaktowała się w tej sprawie. Razem z panem Wójtem byliśmy tam na miejscu wraz z 
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przedstawicielem firmy GRONEKO, która nas obsługuje w tej chwili, żeby oszacować koszty. 

Ciężko było ocenić, jaka to waga. Przedstawiciel firmy Pan Marek Skonieczny ocenił, że będzie 

to od 24 do 40 ton. Cena wynosi 500 złotych netto za 1 tonę odpadów. Zakładając, że będzie to 

jeden kontener, który ma około 24 tony to kwota w okolicach 20 000 złotych. Zrobimy jeszcze 

rozeznanie, jak to by wyglądało jeśli sami mielibyśmy wywozić na wysypisko do Służewa, to 

może te koszty byłyby znacząco mniejsze. 

Skarbnik Gminy przypomina, że pieniądze na posadzkę ma zabezpieczone w budżecie i to 

będzie w tym roku wykonane. 

Ad. 11 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o godzinie 11:10 Przewodnicząca Rady Gminy 

Bądkowo zamknęła obrady LI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 



Załącznik nr 4 

 

Sprawozdanie Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami od 

23.08.2023r. do dnia 22.09.2023r. 

 

Zapytania ofertowe 

 

1. Renowacja zbiornika wodnego na potrzeby małej retencji w miejscowości 

Łowiczek.  

 

Lp. Nazwa i adres wykonawcy Cena brutto 

1. 
MROKOP Michał Mroczkowski  

Zapowianowo, Lubanie 
79 950,00 

2. 
PRDI UNIDROMEX  

Inowrocław 
59 655,00 

3. 
PRIM Sp. z o.o.  

Gdańsk  
115 570,80 

4. 
TRANSPORT-HANDEL-USŁUGI 

Krzysztof Wasielewski, Czołpin, Dobre 

49 200,00 – oferta 

wybrana 

5.  
Przedsiębiorstwo Budowlano-Handlowo-

Usługowe Paweł Piekarski, Lubanie 
57 810,00 

 

 

Przetargi 

1.Przebudowa drogi gminnej nr 160713 C w miejscowości Zieleniec – postępowania w 

trakcie 

 

Oferta nr 1 

Firma Inżynieryjno Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. 

Włocławek 

Kwota:    382 215,00 zł  

   



Oferta nr 2 

Włocławskie Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. 

Włocławek 

Kwota:    367 455,12 zł  

 

Oferta nr 3 

Przedsiębiorstwo Inżynieryjno Drogowe Sp. z o.o. 

Olsza  

Kwota:   350 429,34 zł  

 

Oferta nr 4 

TAMAX-BIS BUDOWNICTWO – oferta sprawdzana 

Dąbrowa 

Kwota:     259 180,00 zł  

 

Oferta nr 5 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych „INODROG” Sp. z o.o. 

Inowrocław 

Cena brutto oferty:  430 919,02 zł  

 

2. Remont drogi gminnej w miejscowości Kujawka dz. nr 128 - postępowania w 

trakcie 

Oferta nr 1 

Firma Inżynieryjno Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. 

Włocławek 

Kwota brutto:  577 870,59 zł  

   

Oferta nr 2 

Włocławskie Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. 

Nowa Wieś 

Kwota brutto oferty:  582 904,43 zł   



Oferta nr 3 

Przedsiębiorstwo Inżynieryjno Drogowe Sp. z o.o. – oferta sprawdzana 

Olsza  

Cena brutto oferty:       471 483,14 zł  

 

Oferta nr 4 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych „INODROG” Sp. z o.o. 

Inowrocław 

Cena brutto oferty:   573 640,19 zł  

 

 

Odbiór drogi 

 

W dniu 12 września została odebrana inwestycja pn. ,,Przebudowa drogi gminnej nr 160726C 

Olszynka- Żabieniec o dl. 998 m. 

Całkowity koszt to kwota 828 307, 14 zł z czego blisko 397.645,0O zł stanowi dofinansowanie 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
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Załącznik nr 5 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku

5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-

2030

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Figas Elżbieta

Grzegórski Piotr

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

nie głosował

nie głosował

Pasiński Henryk

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

Hyży Adrian

Jankowski Marek

Kaszubski Roman

Kobusiński Piotr

Lewandowska Ewa

Machalski Marian

ZA

ZA

ZA

ZA

nie głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard
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Załącznik nr 6 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

6. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętego 

Krzyża w Łowiczku

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA
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Załącznik nr 7 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na  rok 2023

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA
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Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Załącznik nr 8 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku

8. Uchwała w  sprawie uchylenia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA
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15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 9 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku
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4.

5.

6.

7.

8.
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10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 10 do Protokołu nr LI/2023 z obrad LI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 22 września 2023 roku


